
Ülevaade Pärnu Sütevaka humanitaargümnaasiumi nõukogu 2016. aasta 19. jaanuari 

koosolekust 

 

 

1) Direktor Andres Laanemets andis ülevaate I poolaasta tegemistest. Tavapäraste 

ettevõtmiste kõrval tõi ta esile sel aastal alustatud teiste Pärnu linna ja Paikuse põhikooli 9. 

klasside õpilastele korraldatud koolipäeva Sütevakas, mis on leidnud head vastukaja. 

 Erakoolide seaduse muudatuse arengutest ja lapsevanemate tegutsemisest kõnelesid 

lapsevanemate esindajad Holger Tamm ja Piret Sai. 

 

2) Teise punkti all olid jutuks muudatused tunnijaotusplaanis, sest gümnaasiumiõpilaste 

päevad on pikad ning tublide õpilaste koormus väga suur. 

 Arutelu käigus vaadati üle praegu kehtiv tunnijaotusplaan ning kuulati õpilaste 

esindajate ettepanekud. 

 Lõpptulemusena otsustati vähendada kursuste arvu ning koguneda erakorralisele 

koosolekule mõne nädala pärast, et vastu võtta uus tunnijaotusplaan. 

 

Erakorraliseks koosoleku toimumise ajaks lepiti kokku teisipäev, 09. veebruar 2016. 


